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ÅRSMØTE 2025 

Tønsberg Fotballklubb   

Torsdag 27. februar kl 19.00  

Dagsorden: 
 
Velkommen til Årsmøte 2025 for Tønsberg Fotballklubb 
 
1.      Godkjenne stemmeberettigede 
 
2.      Godkjenne innkallingen, saksliste og forretningsordenen 
 
3.      Velge møtedirigent, referent samt to medlemmer til å underskrive protokollen 

• Møtedirigent:      

• Referent:       

• 2 til å underskrive protokollen:   

4      Behandle TFKs årsmeldinger 
 
5.      Behandle TFKs regnskap for 2024 i revidert stand 
 
6. Behandle kontrollutvalgets beretning 
 

7. Behandle innkomne forslag 

• Nye vedtekter 

• Revidert kostnad og finansiering for rehabilitering av Strandman Arena 

 

8. Fastsette medlemskontingent for 2025 
 
9. Vedta TFKs budsjett for 2025 
 
10.  Foreta valg 
 
11. Avslutning 
 
 

 

 

 

 

 

 

 



4. STYRETS ÅRSBERETNING 2024  

4.1 STYRESAMMENSETNING 2024 

Årsmøte 2024 ble avholdt 28.2. og følgende styre ble valgt: 

Leder:   Geirfinn Kvalheim  Gjenvalgt for 2 år  

Nestleder:  Pål Nilsson  Ikke på valg 

Styremedlemmer: Mathilde Elster  Ikke på valg 

Gry Lauritsen  Ikke på valg 

Eirik F. Hagen  Gjenvalgt for 2 år 

Per Erik Olsen  Gjenvalgt for 2 år  

Styremedlemmene har også i 2024 hatt dedikerte ansvarsområder, noe som fungerer 

tilfredsstillende. 
 

4.2 STYRETS ÅRSMELDING 

Det har vært avholdt 12 styremøter i perioden og behandlet 95 saker. 

I tillegg har det vært avholdt 2 arbeidsmøter. 

Styret fortsetter jobben med å utforme en mer strømlinjeformet organisasjon basert på siste 

årsmøtes strategiske plan. 

4.2.1: Bygge og videreutvikle klubb 

4.2.2: Bygge og videreutvikle organisasjon 

4.2.3: Ta samfunnsansvar 

4.2.4: Videreutvikle anlegg 

4.2.5: Bygge og videreutvikle sport  
 

4.2.1 Bygge og videreutvikle klubb 

TFK har som målsetting å sette spilleren i fokus – i en indre sirkel. Utover i sirklene kommer laget, 

trenere, laglederne, medisinske støttefunksjoner, kamp og treningsfasiliteter, utstyr osv osv. 

Når man skal videreutvikle en fotballklubb, er det viktig at man har mange og dedikerte medspillere 

som er med for å dra lasset i samme retning. Det har TFK, og nye tanker og ideer kommer ofte fra 

ovennevnte ressursgrupper. Likevel er det viktig at man bygger stein på stein og ikke tar i så hardt at 

man mister kontrollen. Derfor er det alltid velkommen når nye krefter kommer inn og bidrar. Det er 

alltid behov for flere og det er mange forskjellige ansvars- og arbeidsoppgaver som skal dekkes. 

Punktene 4.2.1 til 4.2.5 skal vi nøysommelig bygge videre på, og under vegs vil det garantert dukke 

opp mange nye og gode elementer man kan jobbe videre med for å utvikle klubben videre. 

Styret skal fortsatt ha sport som pri 1 på dagsorden, men da i et økonomisk og driftsmessig godt 

fundament. Sportslig utvikling tar tid og den tiden må vi ta oss. I løpet av august/september 2024 fikk 

vi 4 nye lag, hhv G2019, J2019, J2015/2016 og G19. Under slike omstendigheter er det viktig at man 

snur seg rundt og kjapt legger til rette for at de skal får et godt tilbud og føle seg velkommen fra dag 

1. Slike utfordringer må man ta og så kan man klappe seg selv litt på skulderen og si til seg selv: Dette 

fikset vi fint! 
 

4.2.2 Forsterke, bygge og videreutvikle organisasjonen 

Tønsberg Fotballklubb utvikler seg stadig i riktig retning, noe som gjenspeiler seg i stadig økende 

medlemstall og dermed også antall lag. Det viser seg likevel utfordrende å skaffe nok ressurspersoner 

til å ivareta viktige funksjoner i klubben, noe som igjen har medført en viss slitasje i styre og utvalg. 

Likevel kan men ikke gi nok honnør til alle som står på for å legge forholdene til rette for at barn og 

unge i sentrale deler av Tønsberg skal ha en trygg og god arena for å utvikle seg både idrettslig, men 

også som menneske. 

 

 



• Th. Marthinsen Sølvcup satte for andre år på rad påmeldingsrekord som barn og unge setter stor 

pris på og fungerer utmerket under ledelse av Sigurd Kraft Gulbrandsen. Han har med seg mange 

godt kvalifiserte medhjelpere. Nå er ikke cupen bare for regionale lag, men flere og flere lag fra 

andre kretser stiller opp.  

• Kiosk: Kioskdriften som er basert på dugnad fra mandag til torsdag i sesongen, fungerer relativt 

bra, men dessverre er det noen lag som er gjengangere hva gjelder fravær på sine oppsatte 

dager.  Det er fire ressurspersoner som deler ansvaret for å låse opp kiosken og foreta litt 

opplæring. Gry Lauritsen har hovedansvaret for innkjøp og oversikt og får ukentlig støtte fra 

Svein Wold, Hilde Bekkevahr, Lars Egeland og May Britt Lorentzen. Takk til dere alle 5.      

• Anlegg: Nå er det en gruppe på 4 som møtes hver tirsdag morgen til en kopp kaffe, litt selvskryt 

og godt humør, men mest av alt for å utføre ukentlig vedlikehold på anlegget. Det være seg rep 

av målbur, liming av skjøter som har gått opp og generelt vedlikehold. Selv om utøverne ikke 

merker så mye til disse gutta, gjør de en viktig jobb, så takk også til Kjell Roger Henriksen, Svein 

Wold, Gudmund Johansen og Geirfinn Kvalheim. Det er fullt mulig å tiltre denne gjengen for 

interesserte. 

• Dommerne ledes fortsatt av Torunn Bjørnsvik. Hun ser til at det er dommere nok i Sølvcupen og 

nyrekrutterer også dommere til seriekamper og også her gjør Torunn en forbilledlig jobb. Hun 

gjør ikke mye ut av seg, men holder stødig «i tømmene«.     

• Speaker på hjemmekampene til A-laget har også i 2024 vært en meget engasjert og godt 

informert Per Steinar Markussen. Han lager en god ramme rundt hjemmekampene og 

tilbakemeldingene er meget positive, både fra eget lag, men også gjestende lag. 

• Hjemmesiden til TFK brukes mer og mer og redaktør Øystein Buvik er ikke sen om å legge inn 

stoff han blir forelagt. Kan virke som at klubbens medlemmer er litt for lite kjent med den, da det 

kommer flere spørsmål om elementer man enkelt kan finne der.  

• Markedsarbeid i regi av Per Erik Olsen er på et meget bra nivå. All ledig reklameplass er per tiden 

fylt, men det jobbes mot å utvide reklameplass ytterligere, for Per Erik har mer og flere 

annonsører som banker på døra.  Vi ser frem til mange og gode år med Per Erik ved det roret. 

• Fair Play er og skal være en ledetråd for TFK både på og utenfor banen. Mathilde Elster har tatt 

på seg den oppgaven med meget stor grad av integritet og profesjonalitet. Hun har også da 

naturligvis vært de sterke talerøret for at det til enhver tid er kampverter på hjemmekampene 

våre.  

• Revisor i TFK er Stein Aafos. Hvem kunne vel være mer egnet enn akkurat han med sin bakgrunn 

som bedriftsleder i mange år og med et skarpt øye både for detaljer og overordnet. Slike 

ressurser er viktig for at en klubb av TFKs størrelse har orden i boet 

• Kontrollkomite er nytt av året.  Her har Cathrine Bergheim og Agnar Bekkevahr kommet inn. 
Med Cathrine sin kompetanse innen regler og paragrafer og Agnar sin bakgrunn innen økonomi 
og regnskap, har dette arbeidet vært en meget god rettesnor for styret i TFK. 

• Medlemsoversikt i Spond og oversikt i FIKS er tilrettelagt og fulgt opp av styremedlem Eirik 

Hagen. Detter er et meget viktig arbeid som nøye må være ajourført til enhver tid og det er jo en 

glede, men også stolthet, at vi ser at vi nå har økt fra 405 medlemmer i 2023 til 552 ved utgangen 

av 2024, en økning på hele 37 %. 

• Alle Styremedlemmene har   også i 2024 hatt særansvarsområder og styrets leder retter også en 

stor takk Pål Nilsson som er den som har sittet lengst i styret og har kontroll og oversikt over 

treningstider enten i Vestfoldhallen, på Strandman Arena eller Gressbanen. Han er også Sportslig 

leder for A-laget. Pål er grunnsteinen i TFKs historie og ble ved siste årsmøte, velfortjent, tildelt 

TFKs Æresmedlemskap. 

 

 

 

 

 



4.2.3 Ta samfunnsansvar 

Tønsberg Fotballklubb består av mennesker med flerkulturell bakgrunn. 

Her har nå klubben engasjert Magnus Bjølsen som skal gå inn og være en katalysator for en klubb 

som skal bli enda dyktigere til å ta vare på alle, uansett bakgrunn og opphav.  
 

4.2.4 Videreutvikle anlegget i et miljøperspektiv        

Strandman Arena og anlegget rundt fremstår fortsatt som meget bra. Ved overgangen fra halogen til 

LED-lys sommeren 2023, ble det ikke bare etablert et mer miljøbasert lys, men også et mye bedre lys 

og ikke minst et lys mye billigere i drift. Etter en justering høsten 2024, fremstår nå lysanlegget som 

meget funksjonelt.      

Våren 2025 vil kunstgresset på Strandman Arena bli rehabilitert.  
 

4.2.5 Videreutvikle sport 

Hovedhensikten med Tønsberg Fotballklubb er å tilby barn og unge i sentrale Tønsberg et godt 

fritidstilbud. Etter hvert har nivået på noen av lagene blitt skyhøyt. Dette har resultert i mange flotte 

cup- og turneringsresultat. Det er viktig at klubben både gir de som har store ambisjoner og de som 

har litt lavere ambisjoner, gode trenings- og matchtilbud. Dette har også resultert i relativt stor 

tilgang av spillere fra andre klubber. Dette kan man mene mye om og her er det både opp- og 

nedsider. 
 

4.2.5.1 Yngres 

Det lyktes klubben å engasjere ekteparet Ina og Kay Kittelsen-Wang Sportslig som sportslige ledere 

for yngres,, men en krevende jobbhverdag, trenerengasjement og familie, hadde klubben stor 

forståelse for at det bli litt mye, men takk for den jobben dere gjorde når dere hadde de rollene. 

I de aller yngste årsklassene fikk vi i løpet av august/september 3 nye lag; hhv J2019, G2019 og 

J2015/2016. Godt fremmøte og fin innsats borger for en langsiktig karriere i TFK. 

De aller fleste trenerne fra 2024 fortsetter sitt virke også over i 2025. Noen utskiftinger må man 

regne med, men kontinuitet er et viktig element for å lykkes. 
 

4.2.5.2 Ungdom og senior 

Aldersgruppen som definerer Ungdomsgenerasjonen i TFK er 13-19 år samt seniorer bestående av 

hhv A-laget og Unifiedlaget. I denne aldersgruppen finner vi nok de som har størst ambisjoner og 

som har som målsetting å bli gode fotballspillere, men det er viktig at man har tålmodighet og tar de 

små og riktige stegene. G13 laget vant flere cuper i 2024 og det samme gjaldt Unifiedlaget. Begge 

disse to lagene har tilført premiehyllene våre flere flott utmerkelser. Denne aldersgruppen fikk et 

bedre tilbud hva gjelder trenerkompetanse, utvidet støtteapparat, egne garderober og et bedre 

trenings- og oppfølgingstilbud. Disse spillerne fikk også, som en prøveordning, en utstyrspakke. Igjen 

er det flere gutter i G14-årgangen som er tatt ut på bylag og 2 jenter i 13-årsklassen som er tatt ut på 

kretsens sonelag. Dette er fremtiden for TFK. 
 

4.2.5.3 TønsbergAkademiet 

Det ble i 2023 vedtatt at TFK skulle etablere TønsbergAkademiet, et tilbud til aller ivrigste. Dette har 

fungert etter intensjonene, og det har vært godt oppmøte de aktuelle helgene under god og 

kompetent ledelse av Tom Nelvik. Tilbudet vil nok blitt endret inn mot 2025-sesongen. 

 

4.2.5.4 Spillerutvikler 

En nyvinning i TFK er at klubben har engasjert egen spillerutvikler, nemlig en meget oppofrende Tom 

Nelvik.  Tom har hatt fokus på spilleren og vært en forlenget arm inn mot krets- og sonelag. Han har 

utviklet et meget godt samarbeid med lagstrenerne for å utvikle enkeltspilleren.  

 

 

 

 



4.3 MEDLEMMER 

Tønsberg Fotballklubb har registeret en alder og kjønnsfordeling som følger per 31.12.24: 
 

Kvinner Menn Sum 

Alderstrinn 0-5 6-12 13-19 20-25 26+ Sum 0-5 6-12 13-19 20-25 26+ Sum 
Antall medlemmer 0 53 17 0 19 89 2 147 123 87 104 463 552 

 

Medlemsutviklingen de siste 12 årene er som følger: 

2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 2024 

385 421 461 451 386 390 350 305 280 325 405 552 
 

4.4 ÆRESMEDLEMMMER 

Gruppen av Æresmedlemmer per 1.1.24 var Henning Tollefsen, Tore Bjørnsvik, Hilde Bekkevahr, Åge 

Nikodemussen og Pål Ofstad. På Årsmøte 2024 fikk også Pål Nilsson denne utmerkelsen. 
 

4.5 EGNE ARRANGEMENT   

4.5.1 Sølvcupen  

Som nevnt i innledningen, er det sikreste marstegnet for fotballen den årlige TH. Marthinsen Sølvcup 

i regi av Tønsberg Fotballklubb.  

Også i 2024 fortsatte økningen av påmeldte lag og dessverre måtte det stå lag på venteliste. Det var 

enda flere påmeldte lag enn tidligere, med ca 260 lag bestående av over 2.000 spillere Dette er bare 

fantastiske tall. Takk til Sigurd Kraft Gulbrandsen og hans fantastiske team som gjør dette mulig.  

Uten dere vil denne cupen aldri blitt den suksessen den er blitt. 
 

4.5.3 TINE Fotballskole 

Tønsberg Fotballklubb gjennomførte Tine Fotballskole fra 12. til 16. august 2024 med over 100 barn 
både på Tønsberg Gressbane og Strandman Arena. Leder for fotballskolen, Kim Bjerkesett, hadde 
med seg flere dyktige instruktører, både jenter og gutter, som gjorde alt for at barna skulle sitte igjen 
med en god fotballopplevelse. For andre året på rad, og med tungt hjerte, måtte vi si nei til flere barn 
som ønsket å være med på grunn av kapasitet.  
Fotballskolen ble også i år avsluttet med grilling og utdeling av diplom.        
 

4.5.4 Aktivitetsdag for barna på 2 nærliggende skoler og 7 barnehager. 

I noen hektiske dager i september var det igjen duket for mange barnehage- og skolebarn på 

Strandman Arena. I år var det Ina Kittelsen-Wang som hadde hovedansvaret. 

Over 60 barn helt ned i 5-årsalderen møtte opp og mange av disse kom med på klubbens treninger i 

etterkant, og det var akkurat det som var formålet med tiltaket. Den skolen (Træleborg) og de 

barnehagene som ikke hadde anledning å møte på Strandman, fikk overbragt t-skjorter med info på 

skole/barnehagen for å ta med hjem. 
  

4.5.5 VM i straffekonk 

VM (Vestfold Mesterskap) i straffekonk ble heller ikke gjennomført i 2024.  

4.6 ØKONOMI 

Tønsberg Fotballklubb gikk ut av 2024 med et overskudd på NOK 91.968 etter avskrivninger. 

Det er viktig at det er god kontroll på økonomien. Det er nok mange som ønsker mye mer av 

klubbens økonomiske ressurser, men dersom man ikke er restriktiv mht pengebruk, kan det fort gå 

galt. Vi har god kontroll på økonomien og momskompensasjon og inngående spillemidler ga klubben 

et godt likviditetstilskudd. 

Klubben er meget likvid, men når man vet at det i 2025 skal rehabiliteres kunstgress på Strandman 

Arena, til en kostnad på ca 5,2 mill, er det viktig at vi har litt i bakhand. Klubben har søkt og fått 

innvilget både kortsiktige (momskompensasjon og spillemidler) og langsiktige lån (til resterende), 

men også støtte fra Sparebankstiftelsen Nøtterøy/Tønsberg pålydende NOK 1,1 mill, så ser 

finansieringen relativt bra ut. Se for øvrig eget punkt om regnskap på dagsorden, sak 5.0.   
 



4.7 LAGENES ÅRSBERETNINGER    

 

4.7.1 J2019 

Trenere:       Camilla Funnemark, Johanne Tvetene, Hege Holmberg, Anja Amundsen 

Lagleder:      Ida Landfald 

Spillere:       Ada Leanna Gregoire, Amalie Hotvedt, Anna Emilie Holmberg Bjøre, Frances Mendez,  

    Frida, Couto Grinvoll, Iben Berg- Landfald, Mila Tvetene Suleyman, Rikke Funnemark,  

Samrin Kaur, Sofia Myrvang. 

Det er 10 spillere på laget. Vi startet med 5-6 barn og har resten har kommet til i løpet av høsten. Vi 

har foreløpig ikke hatt frafall. 

Vi startet med trening i ballbingen i september og innetrening på Træleborg fom 20. november. Det 

har fungert fint og vi har stort sett hatt et godt oppmøte.  

Vår første kamp blir Sølvcup i mars. 

Trenerne bytter på slik at vi har to trenere per trening annenhver gang. 

Vi hadde sesongavslutning på klubbhuset med grøt og lek som ble en hyggelig samling for både barn 

og foreldre. 

Vi planlegger foreldremøte i januar for å snakke litt om rammer rundt trening og hvordan vi kan 

dyrke lagfølelsen. 
 

4.7.2 G2019 

Ikke kommet årsrapport  
 

4.7.3      G2018 

Trenere: Edvard Brendsrød, Antony Seje 

Lagleder:           Torsten Starkloff 

Spillere: Dette laget ble etablert våren 2023 og kom som et resultat av aktivitetsdag for  

Byskogen skole og de nærmeste barnehagene samt fra G2017. 
 

4.7.4  J2017/18 

Trenere:  Matthew McGee og Audun Tvetene 

Lagleder:  Kaja Ulfsten 

Spillere:  Ariella Lislebø, Estelle Gran Nelvik, Filippa Kristensen, Frida Funnemark, Harriet 

McGee Hjelmesæth, Henny Tvetene Melum, Tarja Lange, Maryam Tahir. 

Vi hadde i starten av sesongen 18 spillere som nå er redusert til 8. Vi hadde noen 2019-spillere med 

på noen treninger, men valgte å kun ha 2017/2018 med videre etter jul.  

Vi trener nå inne på Skagerak international school mandager kl 17.30- 18.15. Vi har meldt opp laget 

til aktivitetsturneringer i 2017-klassen og håper vi møter flere jentelag. 

 

4.7.5     G2017 

Trenere:  Zirek Suleyman, Kenneth Mailund, Omer Duhera, Ole Andreas Nielsen og Christian 

Aase (keepertrener) 

Lagleder:    Tine Alette Helleberg 

Spillere: Artur Mailund, Isac Tvetene-Suleyman, Deniz Emir Ergun, Yoel Gurja, Adelmo Amaru 

Larsen, Audun Hagen Fevang, Benjamin Joachim Dahl, Brage Forsmo Flademoen, 

Christofer Emil Aase, Erik Smedhus, Fabian Nielsen, Felix Mørkve, Herman Skaar 

Bremnes, Rian Duhera, Tobias Khwansri Skatvedt, Olander Slora, Lavrans Johansen, 

Ahmed Hussein, Tasos Nikolaras. 

Gutter 2017 har i 2024 hatt noen spillere som har sluttet og noen nye som har begynt og de som har 

startet hos oss har tidligere spilt på andre lag, noen mer enn andre, men har raskt blitt en del av laget 

og gjengen. Det er fortsatt varierte ferdigheter blant spillerne. Noen er mer ivrige enn andre, men 

alle gir alt de har og står på for å lære og utvikle seg. De varierte ferdighetene og egenskapene hos 

hver spiller gjør disse guttene til et godt team og vi fortsetter å se en fin utvikling lagmessig og at 



spillerne bruker hverandre mye mer nå enn i 2023. De har en bedre forståelse av spillet og 

mestringsfølelsen ser vi tydelig når de får til det vi har øvd på på treninger. 

Trenerteamet ble jo betraktelig forsterket i 2023, da Zirek Suleyman fikk med seg Kenneth Mailund, 

Omer Duhera og Ole Nielsen som trenere. I 2024 har også Christian Aase kommet inn med keeper-

treninger nå som vi i 2025 (og noe i slutten av 2024) begynner med 5’er fotball. Vi har også hatt god 

hjelp av foreldre under turneringer/cuper der trenere ikke har hatt mulighet til å være med. Kim 

Flademoen (far til Brage) har vært en veldig god ressurs og stilt opp som trener ved flere anledninger 

der vi har hatt 3 lag med i cuper. Vi har en super foreldregruppe som stiller på kamper og treninger i 

all slags vær, det setter vi stor pris på! 

Vi har et lag med god vennskap i, fotballglede, pågangsmot og ikke minst en god lagånd - gleden er 

stor når både en selv og andre gjør det bra og jubelen sitter løst ved scoring uavhengig av hvem som 

scorer blir alle like glade! Samholdet, på tvers av skoler (Byskogen og Træleborg), er fantastisk! 

TRENING: 

Vi har hatt 2 treninger i uken dette året, tirsdager og torsdager, der vi startet året med 1 trening i 

uka, inne på Greveskogen, deretter også utetrening på banen/i ballbingene på TFK og avsluttet igjen 

med innetrening på Greveskogen VGS. Vi har trent så lenge vi kan ute: Kaldt og dårlig vær stopper 

ikke disse gutta!  

Vi har trent mye på pasninger dette året, skuddtrening og spillet generelt, og vi ser at hver enkelt 

spiller har utvikling på alle områder og en større forståelse for spillet og lagspillet. Vi har hatt varierte 

balløvelser, motoriske øvelser, løpetrening og treningskamper, med særlig fokus på å spille ball til 

hverandre for å få en bedre flyt i spillet og hjelpe hverandre til å gjøre hverandre gode. Vi har brukt 

større del av banen ute siste halvåret, for å forberede og øve oss nå som vi går over til 5’er fotball i 

2025.  

De 4 trenerne har hver sin måte å trene og legge opp øvelser på, så det har vært variert trening i 

både inne og utesesongen der vi har delt inn og rullert i grupper - skudd på mål, pasninger og spill. 

Som året før avslutter vi alltid treningen med en løpekonkurranse inndelt i 2 lag, og dette er et 

høydepunkt for guttene som vi ikke kan avslutte treningen uten. Dette er tydelig en øvelse de vil ha 

og synes er gøy! 

Innetreningen vinter 2024 på Greveskogen VGS har i år igjen vært veldig bra med godt oppmøte! God 

plass, nok mål til å dele opp laget og hallen til 2-3 grupper som rullerer på forskjellige 

øvelser/kamper. Vi ser at flere spillere mestrer flere oppgaver og øvelser på banen og vi ser 

resultater i både gleden og mestringen individuelt og lagmessige. Guttene har blitt litt eldre, og 

ørene er mer med nå når trenerene forklarer og gir beskjeder, tips og råd - de er virkelig til stedet når 

de er på trening og vil lære! 

 

KAMP/CUP/TURNERING: 

Gutter 2017 har vært med på 14 cuper/turneringer i 2024, samt at vi har hatt med 3 lag i 

aktivitetsturneringen i år istedenfor 2 lag som i 2023. Veldig godt oppmøte på de fleste rundene av 

aktivitetsturneringene fra 12-18 spillere, og i cuper 8-16 spillere hver gang. Vi har vanligvis vært 3 lag 

på hver cup, noe som har fungert veldig bra, der spillerne har fått mye spilletid, da det er svært 

sjeldent noen vil byttes ut. 

Vi har i år som sist år, fått gode tilbakemeldinger fra cup-arrangører/banevakter at de setter pris på 

at spillerne våre kan beklage om det hender noe på banen eller når TFK hjelper motspillerne sine på 

bena igjen. Dette er noe som vi ofte snakker med barna om og om hvordan vi oppfører oss på og 

utenfor banen. Vi har nulltoleranse for dårlig oppførsel/slag/spark osv. og spiller må gå av banen om 

det er tilfelle. Det er viktig for oss at spillerne våre kan reglene og grensene på banen for å være et 

hyggelig lag å møte til kamp.  

Spillegleden hos laget har vi ikke noe å utsette på, de kjemper nå som et lag der pasningsspillet sitter 

mer og mer for hver gang. Cup er gøy, både kamper og det å være sammen med lagkompisene. 

 

 

 



EVALUERING 2024: 

Guttene har hatt gode treningsøkter med stort oppmøte hele veien, vært motiverte og lærevillige. 

Trenere har vært gode på å gi ros og hjelpe spillerne til mestring, samt hatt aktiviteter i 

treningsøktene som også er gøy. Vi ser at de fleste nå forstår spillet bedre, spiller pasninger og ser 

hverandre på banen. Som evalueringen sist år, er det fantastisk å se utviklingen hos hver enkelt 

spiller og gleden over egen mestring og lagkameratenes mestring. Selv om de bare er 7 år, er det 

virkelig gøy å se de spille kamper nå. 

Vi har ikke fokus på å vinne kamper i turneringer og cuper da barnefotballen skal for det første være 

for gøy, men gjengen vår har fra dag 1 vært opptatt av å vite stillingen ila kampene og jobber hardt 

for å vinne og gjøre det beste de kan. Spillerne har vist stort engasjement på banen og har en god 

team spirit der de heier hverandre frem! Lagfølelse er viktig på laget vårt, at alle skal føle at de får til 

noe og ikke blir ledd av ved “feil” eller “bom”. Vi har ved et par anledninger måttet ta opp dette i 

plenum med guttene, ikke fordi det har vært vondt ment av noen å le for eksempel, men de er 7år og 

når ting ser morsomt ut så ler de. Derfor har vi sagt at; “vi ler ikke av hverandre når noen ikke får det 

til, scorer et selvmål eller bommer på ballen, disse tingene skjer også den beste og vi kan ikke bli 

bedre om vi ikke feiler. Derfor er vi på trening, nettop for å bli bedre, lære og utvikle oss.” Dette har 

blitt godt mottatt og ikke minst tatt seriøst av guttene. Vi har en god gjeng, som heier på hverandre, 

både barna og foreldregruppen. 
 

4.7.6 J2015/2016 

Trenere:  Andrê Indseth Korneliussen (hjelpetrener Upkar Singh og Anders Berg) 

Lagledere:    Tone Grinvoll Brorson og Øyvind Wivestad 

Spillere:  Ca. 9-12 jenter.  

Laget ble startet opp etter utspill fra et par jenter i årsklassen. Vi startet laget i høst – og er et fersk 

lag med spillere med alderskull 2016-2015.  Det har vært noe frafall – og det var kanskje også 

forventet da flere ønsket å teste ut fotballen var noe for dem.   

Frem til jul hadde vi treninger ute, og vi har vært inne i gymsalen på Træleborg skole nå etter jul. VI 

har hatt trening en gang i uka. Laget har vært med på Tropo-cupen i Sandefjord.  

Det ble vellykket – og vi ønsker å dra på kamp flere ganger – kampene og opplevelsen med å være på 

cup – ga mersmak for de.  

Det er et ferskt lag, og også et ferskt trener- og lagleder team. Vi har nå fått inn Andre som ønsker å 

være trener – og det blir veldig bra.  

Det er generelt god stemning på treninger og jenter som synes det er gøy med ball.  Og det virket 

som om jentene hadde det veldig bra på cupen        

På sikt kan utfordringen muligens være å holde på jentene – og gjøre fotballen til en idrett som de 

blir værende i. Vi håper å sende de på noen cuper, og gi den noen opplevelser som gir litt ekstra 

samhold.  

4.7.7      G2016  

Trenere:  Erlend Moskvil, Lars Hjørnevik, Sturla Book, Gidewon Berhe  

Lagleder:  Camilla Holmsen 

Spillere:  20 spillere registrert i Spond 

Antall spillere (tilgang/frafall) 

Vi har fått noen nye spillere, og noen 2017 spillere er med på treningene til 2016.  

Treninger inne og ute 

Trente inn på Greveskogen Videregående tom uke 10. Ble tildelt innetrening en gang i uken, og det 

ble kun trening en gang i uken i disse ukene. Det er færre spillere som er med på trening vinterstid. 

Trener ute mandager og onsdager. Holdt på til uke 26 før sommerferien, hvor vi avsluttet med kamp 

barn mot voksne, noe som alltid er stas. Startet opp igjen etter sommerferien i uke 34 og hadde 

trening to ganger i uken tom uke 50, hvor vi avsluttet med ny kamp barn mot voksne. 

Vi er takknemlige for at vi får trene inne, men vi skulle gjerne hatt innetrening to ganger i uken nå på 

vinteren.  

 



Turneringer/kamper: 

Vi har deltatt i serien i år med to påmeldte lag, så  i snitt en kamp i uka pr lag gjennom sesongen. 

Cuper vi har deltatt på: 

Uke 4: Eng fugl Cup 

Uke 9: Sølvcup 

Uke 14: Stag Meny fotballcup 

Uke 18 Vårcup på Eikbanen 

Uke 22: Kanal Cup i Horten 

Uke 23: Meny Teie cup 

Uke 35: Meny cup Åsgårdstrand 

Uke 44: Revac cup 

Uke 46: Skattkammer cup 

Uke 49: Tropocup 

Hadde juleavslutning i klubbhuset 20. desember med pizza og kake 

Evaluering etter sesongen: 

Vi er fornøyde med sesongen. Det har vært gøy å spille seriekamper og fornøyd med at vi har fått 

deltatt på mange cuper. Guttene syntes det er gøy å spille kamp 

I tillegg var guttene ballhentere for FK Eik Tønsberg 871 på hjemmekamp mot Vard Haugesund  

søndag 25.august, det var veldig stas. 
 

4.7.8     G2015 

Trenere:  Bjørn Erik Bjøre, Vegard Eismann Kjøl, Olai Næss og Johan Hegna 

Lagledere:    Fredrikke Bjerkøy og Helle Akselsen 

Spillere:  Johan Hegna Haveland, Vivan Ahmad, Ola Marthinsen Melsom, Zaman Rezaie, Oliver 

Cano Fernando, Lukas Wilhelmsen, Erik Holmberg Bjøre, Christian Petter Akselsen Huun, Leon Elias 

Hodt Stølan, Cornelis Eismann Kjøl, Adam Mahamed, jonas Bjerkøy Hagen, Leon Alexander Pedersen 

Bogen, Khairi Atman, Odin Sanni, Omar Bojang, Jod Hameda, Adrian Melbø, Jakub Kurzynski, Erlend 

Båge Håland, Johannes Torgersen16 registrerte i Spond (13 aktive) 

 

Det siste året har spillegruppen økt, og det var på tampen av året 21 spillere.  

Det har vært inne og utetrening på vinterhalvåret og to utetreninger i uka på sommerhalvåret. 

Høsten 2024 fikk vi også til ekstratreninger med Olai Næss i helgene. 

Det har vært to lag som har vært påmeldt serien hvor man har rullert på lagene. God miks på 

resultatene. Lagt har vært med på Godset cup, Teiecup, Sølvcup og Færdercupen i 2024.  

De er en ivrig gjeng som liker å trene og spille camper. God strekk i laget, men godt samhold hvor 

man støtter hverandre. En spiller har fått tilbud om å hospitere to lag opp.  

Andre elementer: Trenergruppen er sårbar. Det er pr nå tre trenere som har en hektisk jobbhverdag 

som gjør at det er utfordrende å få kabalen til å gå opp på treninger og kamper. 
 

4.7.9      G2014: 

Trenere:  Sigurd Kraft Gulbrandsen, Kay Wang, Branislav Spasojevic og Emil Wang 

Lagleder:  Kjartan Sondresen 

Spillere:  24 

Frafall:    5 

Treninger inne i Vestfoldhallen i vinter og ute på Strandman Arena på vår, sommer og høst. 

Laget hadde to lag påmeldte i kretsserien, i hhv B og D-klassen. 

Målsettingen var at vi skulle delta i 2 cuper per halvår, noen vi også etterlevde. 

Evaluering etter sesongen var at det er god trivsel blant barna og at vi spiller jevnt med andre lag, 

både på B nivå og D nivå. 
  

 

 

 



4.7.10 J2013 

Trenere:  Ingrid Sundby og Anders Nilsson 

Hjelpetrener: Therese Fosaas 

Lagleder: Anders Nilsson 

Spillere: 11 jenter   

J2013 har bestått av elleve jenter, som også er aktive innenfor andre fritidsaktiviteter. Dette gjør det 

til tider utfordrende å få gjennomført både treninger og kamper. Avtale om felles treninger med 

J12/13 skulle være med på å gjøre treningshverdagen mer stabil og forutsigbar. Dessverre trakk 

J12/13 seg fra avtalen tidlig i vintersesongen. Som vi har gitt tilbakemelding om til klubben tidligere, 

var dette svært beklagelig med tanke på å holde liv i jentelagene i klubben. Vi er for få jenter til å 

kunne stille lag videre (overgang til 9èr). Er i samtaler med Eik om å stille sammensatt lag i sesongen 

2025. Vi har vært med på Sølvcup og Tjøme Jentecup. Stilte med ett lag i sesongens seriespill. 
 

4.7.11     G2013     

Trenere:  Tor Espen Rønsen, Matthew McGee, Tom Nelvik  
Lagledere:  Eirik Hagen  
Spillere:  29 spillere 
G2013 har hatt et positivt år med 8 nye spillere i løpet av 2024, og avsluttet året med totalt 29 

spillere. Det er et stort sprik i nivået på spillerne, da flere aldri har spilt ball/lagidrett tidligere.  

Guttene trener ute hele året, 2 treninger i uken med et håp om 3 fra 2025. Trenerkabalen er stram 

etter Tom tok over A-laget og andre viktige roller i klubben. G2013 har et skrikende behov for flere 

hender, her er det meldt inn behov til styret da det ikke er flere foreldre i årskullet som kan bidra.  

Guttene deltok på BØ cup, en fantastisk cup med fine rammer. Her møtte guttene god motstand og 

skapte gode relasjoner seg imellom på laget.  

Alt i alt – G2013 er på rett spor! 
 

4.7.12    G2012 

Trenere:  Christian Braathen, Petter Hjørnevik, Jørgen Rodahl og Rolf Høydal. 

Lagleder:  Per-Olav Wiik frem til august og Line Braathen etter det.   

Spillergruppe: 26 spillere + - gjennom sesongen. En kjerne på 15-20 spillere på treninger. Laget har 

hatt en fantastisk økning i antall spillere i 2024.  

• 2 treninger i uken, blir 3 i 2025. 2 av jentene fra J12 har hospitert både på kamper og noen 

treninger. 

• Tapt en del, men også hatt noen seire. Vi har hatt 2 lag i serien, ett i B og ett i C.  

B laget avsluttet sesongen bra med seier og uavgjort i de 2 siste kampene.  

• Har deltatt på Sølvcup, Flint fotballfestival, Oddebollen overnattingscup og Folksom Færder cup. 

På den siste stilte vi med 2 lag.  

• En stor ny gruppe som har brukt året på å lære hverandre å kjenne. Det så man tydelig fra vår til 

høst sesongen på kampene, at spillerne visste mer hvor de hadde hverandre. Oddebollen gjorde 

mye for mange. Når de kom tilbake så ble de en større gjeng som møtes på banen utenom 

trening fra de 2 ulike skolene. Mange fikk nye venner. Vi har hatt sommer og juleavslutning, i 

tillegg til kveldsmat etter trening noen ganger for å lage ett godt miljø. 

Har vært utfordrende på trenersiden med 2 trenere som pendler, men kabalen har gått opp med 

4 fedre som har fordelt det mellom seg.  

• Vi går inn i ett spennende år med ungdomsfotball og ny hovedtrener. Stiller med 1 lag i Jotron 

cup og 2 lag i serien.  
 

 

 

 

 

 

 

 



4.7.13 J2011/2012 

Trenere: Petter Furan. Ina Kittelsen-Wang. Hjelpetrener Harald Kristensen, Bjarne Tellevik. 

Lagleder:  Annette SH Krøglid 

Spillere:  Økte fra 18 til 21  

• Treningssamarbeid med J2013 med felles treninger vinteren 2024. 

• Seriespill både vår og høst 

• Turneringer: Sølvcup 09.-10.03.24. Kunstgresscupen 14.04.24. Alle Jenter på Banen 02.06.24. 

Folksom Færdercup 08.09.24 

• Utenlandsscup for første gang! Oddebollen 1.-4.august 2024.   

• To av 2012-jentene har kommet inn på Landslagsskolen, de trener da ekstra i helgene og spiller 

ekstra kamper.  

• To av jentene har tilbud om å trene med G2012 og en av de har også spilt noen kamper når de 

har hatt behov for ekstra spillere.  

• Det er godt samarbeid med lagleder Line G2012.  

• Andre fotballarrangementer: 

o Jentedag på TFK lørdag 1/6 GØY! 

o En del deltok på TINE fotballskole 12.-16.august 

o Treningskamp mot NF Academy (mot jenter som var 1-2 år eldre!) 

• Utenomsportslig:  

o Mange vaffel-dugnader! 

o TFKs gjenbrukssalg 06.04.24 

o Sommeravslutningen 13.06.24 ble litt av en fotball-hage-fest! 

o Juleavslutningen var landskamp på Ullevål (Norge-Nord-Irland) 03.12.24. 

o Søkt og fått økonomisk støtte gjennom jobben til pappaen til den ene spilleren, jippi! 

o Klessalg på Det Gule Hus hvor inntekten går til TFKJ13.  

 

Fremover, oppstart 2025:  

✓ Jentene er fornøyd med å få tilgang til garderobe, denne kommer til å bli hyppig brukt. 

✓ Spillerne er en fin gjeng bestående av tolv 2012-ere og fem 2011-ere. Jentene virker trygge 

sammen, det beste grunnlaget for godt lagspill. 

✓ Vi vil savne jentene som har sluttet på grunn av andre idretter. 

✓ Dessverre sluttet hovedtreneren da datteren sluttet. Vi vil savne treneren 

✓ Det er en vellykket start med Coolman Wema som trener 

✓ Det er behov for fire støttespillere rundt laget. 

✓ Det er fint at TFK-styret er med oss og at vedtaket fra Vestfold fotballkrets om bruk av 

overårige spillere til kamp videreføres.  

Vi planlegger Norway Cup 26.juli- 2. august 25: Vi vil benytte eksterne midler + noe dugnad. 
 

4.7.14 G2011 

Trenere:      Eirik Waage, Mohammed Buhari Idris, Morten Haughom, Simon Hvitstein og Jon Erik  
      Sjøblom 

Lagleder:   Bent-Andre Nielsen  
Spillere:      27 
Laget har bestått av kun gutter fra 2011 kullet og laget har spilt kamper i 2011-serien. De har vært 
delt opp i 2 lag (TFK1 og TFK2) med rullering på lagene. 
Vinteren 2024 gikk kullet opp til ungdomsfotballen og antall treninger har økt, hvor det både har 
vært fokus på skadeforebyggende trening, spillforståelse, kondisjon og normal fotballtrening. 
Vinteren 2024 deltok vi med 2 lag i Vinterserien Jotron Cup for 2011-årgangen.  
TFK1 stilte i A serien og vant sin gruppe, de tapte finalen knepent mot Halsen. 
TFK2 stilte i B- serien og hadde for hard motstand for et lag som ikke var godt samkjørt enda.  
I seriespillet våren 2024 stilte vi ett lag i A-serien, ett lag i C2-serien.  
TFK1 i A serien: Guttene spilte mange bra kamper og vant 7 av 10 kamper. Havnet på en knepen 2. 



plass bak Slagen. Vant deretter Høstserien i 1. divisjon og ble KRETSMESTERE!  
TFK2 i C2 serien: Her vant guttene 8 av 9 kamper og rykket opp til 3 divisjon i høstsesongen. Her så 
man at fremgangen og samspillet på TFK2 var blitt utrolig bra, og de hadde mange gode kamper.  
I tillegg har vi spilt flere treningskamper blant annet mot Asker, Sarpsborg og NF Akademiet 
G 2011 deltok i 2024 på Meny Arena CUP (Re), Flint Micasa Cup (Hvor vi vant mot Leeds) (Men røk ut 
på straffespark-konkurranse) Slagen Invitational cup, Oddebollen og Stjernecup. Sistnevnte cuper var 
TFK1 helt suverene og knuste det meste av motstand på sin vei. TFK2 har hatt gode cuper på sitt nivå, 
samt at de har hatt en enorm progresjon og man ser at resultatene er mer og mer stabile etter at 
laget har fått «satt» seg.  
9 spillere ble tatt ut på Tønsberg bylag. 6 av dem er tatt ut til nominasjonstrening til kretslaget. 
Det ble gjennomført spillermøte den 12 og 22. januar, samt 16. september. 
Det er gjennomført foreldremøter 8. februar, 5. juni og 19. august og 17. oktober.  
Mange av guttene deltok også på dommerkurs den 06. februar. 
I forbindelse med deltakelse på Oddebollen og andre cuper, arrangerte vi dugnad (salg av 
tennbriketter, flaskeinnsamling og cateringkjøring). 23 spillere deltok, og cupen ble en stor suksess 
med gode kampresultater og god stemning i laget. 
Vi avsluttet sesongen 2024 med utdeling av seriemesterskap til TFK1 og pizza i henhold til 
sponsoravtale på klubbhuset den 24. oktober 
G2011 har vært en ganske stabil gjeng og vi har også hatt stabile trenere. Dette ser vi blant annet 
gjennom svært godt oppmøte på treninger. Laget går nå over til 11-er fotball, med de utfordringer 
det kan medføre, og fortsatt stabilitet og spillutvikling vil være et viktig mål for laget. 
 

4.7.15 G14 

Trener:  Edvinas Lukosevicius  

Hjelpetrenere:  Mikael Sølyst Lund, Thomas Udness, Joar Ravnestad, Anders Nilsson og Knut Borch  

Lagleder:  Anders Nilsson 

G14 (født 2010) fikk ett tilsig av mange spillere fra Vear før sesongen 2024 – og besto i 2024 av ca 25 

fotballgutter. Noen veldig ivrige – andre ikke så. I sesongen stilte vi med to lag i seriespillet. 1.laget 

kvalifiserte seg til spill i høstens 1. divisjon og bet godt fra seg. 2. laget spilte i 3. divisjon og endte på 

2. plass etter en meget bra høstsesong. Deltok på Jotron cup, Micasa og Oddebollen. Fine turneringer 

både sportslig og sosialt. Edvinas fortsetter ikke som trener ved overgangen til ny sesong. Ny trener 

blir Garcia Lolo Kamanzi.  
 

4.7.16 G16 

Trener:  Jonas Grieg og Halvor Viken  

Lagleder:  Camilla Høisæt 

Spillere: Spillere: 18 på det minste. 21 på det meste 
Laget slet i perioder med nok oppmøte til å gjennomføre treninger. 

Vi gikk fra 18 til 21 spillere i sesongen. Vi hadde flere forespørsler fra Eik hvor tidligere TFK spillere 

ønsket seg tilbake til TFK. Noen av disse fikk være med på noen treninger før en eventuell overgang 

ble iverksatt.  

Alle kamper i sesong ble gjennomført minus 1. Årsak værforhold.  

G16 reiste til Oddebollen og deltok på cup.  

Det var en positiv opplevelse for laget. Det styrket samhold og fristet til gjentagelse.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



4.7.17    G19 

Trener:  Anton Asphoug  

Lagleder: Ari Saman Ahmed og Noah Marcel Avalo Høie   

Spillere: Laget per d.d. 22 spillere, hvor av noen er delvis tilknyttet A-laget 

19 av disse spillerne begynte å spille for TFK høsten 2024 der hvor:  

5 kom fra andre lag i området: Ari Saman Ahmed, Daniel Mustafa, Mathias Wivestad 

Santino Dimarelis og Youssef Achibane 

8 kom tilbake etter ikke å ha spilt på mange år for TFK: Ari Saman Ahmed, Emran 

Habibi, Fabian Marstad Iversen, Håkon Storslett, Lars Gunnar Lensberg, Mohammed 

Majed, Nicolai Wathne, Noah Høie 

Vi er fornøyde med at vi klarte å få så mange engasjerte til å bli med på laget. 

Vi har trent ute hele tiden, med delte tider på Strandman og Gressbanen. Dette har gått bra. Banen 

er super, som vanlig. 

Vi har ikke spilt kamper i serien, men vi spilte en treningskamp mot Barkåker G19 i september for å 

finne ut av hvordan vi ville ligge an helt i starten av lagets oppstandelse. Resultatet ble ikke nydelig, 

men vi lærte mye og har siden kampen trent på det vi manglet. 

Ingen spesifikk evaluering om sesongen, unntatt at vi fikk satt opp laget og fikset logistikken. 

Vi ser framover mot 2025 med glede. Vi har satt opp en turnering på lagsbudsjettet, med tanke på at 

i år er det eksamen, årsprøver og russetid rundt de fleste helgeturneringer, så vi begrenser antall 

med spill. 

 

4.7.18 TFK A-lag 

Trenere:  Peter Wiik-Kovacs, hjelpetrener Christian Andersen og med Kim Bjerkesett som 

keepertrener.  

Sportslig leder: Pål Nilsson 

Lagleder:  Svein Åge Enge 

Spillere:  Vi hadde tilgang på 21 spillere i stallen. 

A-laget hadde igjen ny trener da fjorårets trener Philip valgte å trene lag hjemme i Larvik. Ny trener 

for året 2024 ble Peter Wiik-Kovacs, med Christian Andersen som hjelpetrener. Innetreningene i 

Vestfoldhallen startet med mange spillere innom, både nye og spillere vi har hatt med en stund. Og 

etter hvert fikk vi spikra en rimelig grei stall. Litt varierende resultater i treningskampene. Når vi kom 

i gang med seriekampene ble resultatene positive og vi lå i vår sesongen høyt oppe på tabellen. 

Nesten som om vi snuste på opprykksplass. 6 seiere og kun 3 tap var meget positivt. MEN så kom 

høsten. En helt begredelig halv sesong. Kun 1 seier og 2 uavgjorte kamper. Resultatet til slutt ble en 

grei 5. plass med totalt 23 poeng. Det var sikkert forskjellige grunner til to så varierende halve 

sesonger, men vi mistet noen spillere som flyttet ut av byen i høstsesongen. Blant annet Vebjørn som 

var lagets toppscorer. Vi valgte, sammen med Peter, ikke å fornye trener kontrakten for neste 

sesong. Han var skikkelig i tidsklemma og vi følte vi ikke fikk så mye tid og engasjement som var 

ønskelig. Så for resten er bare å krumme nakken og gå på en ny sesong i 2025, med Tom Nelvik som 

trener. 

4.7.19: TFK Unified 

Trenere:  Tom Erik Sletback, Kim Gundersen og Jan Andre Eriksen  

Lagleder:  Anita Rindal Fredriksen  

Spillere: 20 gutter og jenter i alderen 16 til 53 år 

Når det gjelder spillere, så er det noen som har sluttet og noen nye som kommet inn til oss, både 
gutter og jenter i alderen 16 til 53, som den eldste på laget vårt er. 
Vi startet opp treningen i januar med innetrening i Vestfoldhallen og før jul fikk vi lov å trene litt inne 
på Greveskogen sin gymsal siden vi skulle på cup inne i Fredrikstad. 
 
Vi hadde ett lag i Mangfoldligaen i Vestfold og de ble kretsmestere. Som avlsutning på sriekampenen 
2024, hadde fotballkretsen lagt opp til en flott avslutning på Jotun Arena i Sandefjord og det var stort 



for alle spillerne å få lov til å spille på stadion til et eliteserielag, hvor det ble servert pizza og brus 
som avslutning. Dette var i september 
 
Vi hadde også ett lag i Buskerud serien og også der ble laget vårt kretsmestre, og vi hadde også en 
flott avslutningscup i Mjøndalshallen i oktober. 
 
I juni dro vi som vanlig til Strømstad og overnattet i hytter sammen med både spillere og foreldre og 
det er sosialt som alltid, Vi dro fredag 17. juni og spilte cup i Varekil på lørdag 18. Vi stilte med to lag 
der. Også her kom vi hjem med flotte resultater etter 1. plass med 1. laget vårt. 
 
I september ble vi bedt til Karlstad til Svenska mesterskapen der. Da hadde vi også booket oss inn på 
hytter fra fredag til søndag. 
VI spilte kamper både lørdag og søndag og vi stilte også med to lag der. Vi kom på 2. plass etter å ha 
tapt på straffespark. 
 
Som vi alltid gjør på slutten av året, er å dra på Lions julecup i Fredrikstad, og med julebord tur hjem 
med Colorline fra Strømstad til Sandefjord. 
Der gjorde vi det også bra. På grunn av at det var så mange som ville bli med på denne cupen, stilte vi 
med tre lag. Her fikk vi to førsteplasser. 
 
Som en oppsummering til slutt så er vi meget fornøyd med 2024 både sportslig og sosialt og er nå i 
gang med det nye året som blir sikkert like bra som ifjor. 
 
4.7.20: TFK Honour 
Ledere:  Kjetil Egeland, Henning Tollefsen og Henrik Ogann  
Disse ble valgt inn etter/under samlingen i april. 
 
På alle TFK-Honour samlinger er det innslag/underholdning i en eller annen form. 
På festen i november var det en fin samling med personer som har gjort og gjør en viktig jobb for 
klubben. Fokuset var god mat, stemning og gode historier. 
Denne gangen ble det avholt en quiz i to fotballomganger med ulike temaer. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



5. REGNSKAP 2024  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



5.1. Revisjonsrapport  

 

 

6. KontrollUTVALGETS beretning FOR 2024 

 

I henhold til NIFs lov § 2-12 avgir herved kontrollutvalget i Tønsberg Fotballklubb (heretter TFK) sin 

beretning. 

Kontrollutvalget skal kontrollere at styret utfører de oppgaver styret er tillagt etter TFK´s lov.  

For 2024 har situasjonen vært spesiell da kontrollutvalget ikke er opprettet i henholdt til TFK sine 

vedtekter /lov, men ble etablert ved vedtak av årsmøtet. Kontrollutvalget har ikke hatt noen instruks 

å jobbe etter, men har forholdt seg til NIF`s lov § 2-12, og har organisert sitt arbeid i tråd med 

sjekkliste for kontrollutvalg utarbeidet av NIF. Det tok på grunn av utenforliggende forhold noe tid før 

kontrollutvalget fikk konstituert seg og begynt jobben slik at mesteparten av jobben er gjort etter 

sommeren 2024.  
 

Vi har utført følgende handlinger:  
Vi har gjennomgått protokoll for årsmøtet 2024, styrets protokoller, samt andre dokumenter 

utvalget har funnet det nødvendig å gjennomgå. Av kapasitetshensyn har vi i 2024 ikke sett på 

sponsoravtaler eller treneravtaler. Vi har fått opplyst at alle treneravtalen er basert på standard fra 

NFF, og har lagt dette til grunn.  

Vi har opplevd godt samarbeid med styreleder og han har etter beste evne gitt oss etterspurt 

informasjon. Enten i form av tilgang til dokumenter eller gjennom redegjørelser. 

Vi har gjennomgått styrets årsberetning for 2024 og det styrebehandlede årsregnskapet for 2024.   

Regnskapet viser et overskudd på kr 91.968 og ved årsavslutning 2024 økte egenkapitalen med kr 

91.968 til 4.738.726. 
 

Kontrollutvalget har følgende merknader til forvaltningen av TFK 

Klubben har ikke en lov som er i tråd med hva som kreves av NIF´s lov. Kontrollutvalget er kjent med 

at det er et pågående revisjonsarbeid og at ny lov skal legges frem for årsmøtet i februar 2025. 

TFK har ikke lovpålagt underslagsforsikring for den / de som disponerer klubbens konti. Dette er i 

strid med NIF´s lov § 2-11 og gjeldende vedtekter for TFK punkt 12-3.  

Også på andre områder kan det synes som om man har hatt/har for dårlig forsikringsdekning. Noe er 

håndtert i 2024 blant annet ved at man har etabler innboforsikring. Kontrollutvalget anbefaler at 

man sikrer at man har nødvendig yrkesskadedekning for ansatte trenere. 



Kontrollkomiteen har ikke fått seg forelagt rutiner for regnskapsførsel eller utbetalinger og det er 

usikkert hva som finnes av dette. Rutine for regnskapsførsel er beskrevet av styreleder til at styret 

mottar kvartalsvise oversikter fra regnskapsfører. Revisor har gjennomgang med regnskapsfører og 

foretar stikkprøvekontroll av bilag for å kunne skrive en revisjonsrapport.   

Det kan virke som om det har vært stor slitasje på styret i 2024 både grunnet sykdom og at personer 

har trukket seg fra verv. Dette bør ha fokus når nytt styre velges og konstitueres for 2025. 

Kontrollutvalget anbefaler også at det etableres flere rutiner knyttet til drift, vedlikehold, tilgang og 

sikkerhet. Dette anbefales da flere forhold det har blitt brukt tid på i styremøter i 2024 nok kunne 

vært håndtert raskere om tilstrekkelige rutiner forelå.  

Så langt kontrollutvalget kan se har styret fulgt opp vedtak fra årsmøtet og styrt etter vedtatt 

budsjett.  

Basert på det materialet vi har fått oss forelagt, er det ikke grunnlag for ytterligere merknader ut 

over det som fremgår av denne beretningen. 

Konklusjon 
Det er kontrollutvalget konklusjon at styret har utført de oppgaver som det er tillagt etter loven, og 

kontrollutvalget anbefaler at styrets beretning og TFK’s årsregnskap for 2024 godkjennes av 

årsmøtet. 

 

Tønsberg 25/2-2025 

Cathrine Bergheim     Agnar Bekkevahr 

Signatur leder      Signatur medlem 

 

7. INNKOMNE FORSLAG 

 

7.1 NYE VEDTEKTER 

 Tønsberg Fotballklubbs vedtekter er fra 1985. 

For å være mer i tråd med Norges Idrettsforbunds lover og regler og ikke minst ha vedtekter 

som følger årlige justeringer iht disse, er det styrets innstilling at klubbens vedtekter 

revideres.  

 Styrets forslag: 

• Styret godkjenner at TFKs nye vedtekter i reviderte form, godkjennes. 

 

7.2 REVIDERT kostnad og finansiering for 

rehabilitering av Strandman Arena 

 På årsmøte 2022 ble det vedtatt rehabilitering av Strandman Arena til en kostnad på  

NOK 3 mill. Dette bildet har endre seg betydelig og vil nå koste 5,2 mill inkl mva. 

 Det meste er tatt inn i form av støttemidler (1,1 mill) og at klubben har opparbeidet en 

likviditet på over 1,1 mill. som er satt av på egen konto. Dette kommer i tillegg til 

driftskontoen. Så vil klubben få 1,4 mill i spillemidler og i overkant av 1 mill i 

momskompensasjon.  

 Styrets forslag:  

Styret ber årsmøte om at de 1,1 mill kan benyttes til formålet (rehab Strandman Arena) og at 

det kan tas opp et langsiktig lån på inntil NOK 600.000.         

 

8. FASTSETTE MEDLEMSKONTINGENT FOR 2025 

Styrets forslag: 

Styret foreslår at dagenes medlemskontingent på hhv 350 kroner for aktive medlemmer og  

kr 200,- for støttemedlemmer beholdes. 

 



9.  BUDSJETT FOR 2025  

    

 Inntekter Budsjett 2025 Regnskap 2024 

3101 Kontingenter/treningsavgifter                   151 000               335 352  

3102 Treningsavgifter                   300 000   

3120 Sponsorinntekter                   350 000               311 750  

3121 Sponsorinntekter lag                     10 000                       500  

3123 Fonds og andre støtteordninger                             -     

3201 Kioskinntekter klubbhus                   180 000               167 553  

3205 Kioskinntekter Unifiedcup                             -     

3210 Kiosk- og inng.inntekter Sølvcupen                   250 000               396 432  

3211 Påmeldingsvg. fotballskole                   130 000               142 550  

3215 Påmeldingsavg. Sølvcupen                   290 000               244 122  

3216 Påmeldingsavg. Straffekonk  -   

3261 Inntekter dugnader                     30 000                 61 774  

 Andre inntekter                             -     

 Sum Salgsinntekter               1 691 000            1 670 033  

    

 Andre driftsinntekter   

3400 Kommunal og statlige tilskudd                     30 000                 31 550  

3401 Momskompensasjon                   170 000               159 060  

3441 Tilskudd fra Norges Idrettsf.                   140 000               208 785  

3442 Gavemidler fra stiftelser etc                   400 000                 37 210  

3605 Utleie klubbhus                     12 000                 27 700  

3900 Annen driftsrelatert inntekt  
3910 Inntekter Grasrotandel                    120 000              126 234  

3965 Inntekter loddsalg/Spond                   140 000              148 717  

3970 Egenandler spillere cuper                    120 000              163 900  

3971 Egenandel spillere utstyr                    6 221  

3999 Andre driftsinntekter -                36 908  

 Sum andre driftsinntekter                1 132 000              946 285  

 Sum inntekter                2 823 000           2 616 318  

    
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    

    



  Driftskostnader Budsjett 2025 Regnskap 2024 

4200 Innkjøp utstyr/materiell lag                   280 000               281 344  

4201  Innkjøp materiell klubb                      15 000   
4202 Innkjøp klubblokaler                     15 000   
4205 Innkjøp av materiell Sølvcupen                     30 000                 31 213  

4300 Innkjøp av kioskvarer klubbhus                     80 000                 67 564  

4400 Innkjøp av kioskvarer Sølvcupen                     90 000               120 293  

4600 Utgiftsgodtgjørelse trenere  
4611 Instruktører fotballskole                     40 000                 42 693  

4620 Dommerutgifter                     95 000                 94 397  

4625 Dommerutgiterc Sølvcupen                     25 000                 20 300  

4630 Deltagelse cuper                     89 000               339 844  

4631 Overnattingsturneringer                   150 000   
4700 Kostnader sosiale lag                     30 000                 14 929  

4800 Baneleie Gressbanen                     35 000                 26 785  

4801 Leie Vestfoldhallen for trening                     50 000                 97 641  

4802 Leie Vestfoldhallen for Sølvcupen                   100 000               110 800  

4910 Påmeldingsavg. til NFF Vestfold                     80 000               106 700  

4911 Avgifter talent NFF Vestfold                     50 000   
4920 Lisens/forsikring NFF                     40 000                 53 000  

4930 Andre kostnader i krets                             -     

 Varekostnad               1 294 000            1 407 503  

    

5000 Lønn til ansatte               110 000  

5050 Lønn, ikke avg. Pliktig      125 000                   4 120  

5395 Annen oppgaveplitkgi godtgj. Ikke arb avg pl.                15 610  

5500 Annen kostnadsgodtgjørelse, ikke oppg. pliktig  
5515 Lønn ikke oppg.        35 000                 51 000  

 Lønnskostnader                   160 000               180 730  

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    



 Andre driftskostnader   

6100 Avskrivning Strandman Arena                   230 000               255 000  

6101 Avskrivning klubbhus                     50 000   71 573 

6102 Avskrivning inventar klubbhus                     20 000                 20 000  

6103 Avskrivning fast inventar klubbhus                     15 000                 15 000  

6250 Diesel/olje til kantklipper                       209  

6320 Andre driftskostnader klubbhus                       6 000 37 673 

6360 Felleskostnader Trudvangveien 79                      41 000 1 356 

6420 Leie datasystemer                     38 500                 49 728  

6540 Inventar                       9 000                 23 331  

6550 Driftsmateriell (klokke)                     52 900                 29 479  

6560 Rekvisita                       8 000                    5 085  

6600 Drift og vedlikeh. Strandman Arena                       9 000                 44 176  

6690 Rep og annet vedlik.hold                    7 096  

6705 Honorar regnskap + tripletex                     93 000                 90 545  

6706 Tripletex                     12 000   
6710 Trenerkurs                       5 000                 25 000  

6810 Kopiering/trykking                       5 000   
6860 Møte/kurs/oppdatering                       2 700   
6870 Sosiale tiltak                      10 000                    7 574  

6900 Internett                     12 000                 14 850  

7140 Reisekostnader ikke oppg. pliktig                   120 000                 75 444  

7190 Annen kostnadsgodtgjørelse                             -     
7320 Reklamekostnad                     10 000                    4 169  

7420 Gaver og premier                     10 000                 17 882  

7500 Forsikringspremie                     16 000                    4 945  

7700 40-årsjubileum/Styremøter -24                     25 000                    2 435  

7710 Overgangsgebyrer                     27 500                 20 400  

7771 Gebyr Spond             22 000 29 840 

7775 Gebyr Vipps og Pay pal             10 000 9 665 

7790 Andre fradragber. Kostnader                     11 000                       302  

7795 Avstemmingskonto lagskasser  75 595 

7831 Andre avsetninger tap på fordringer                     15 000   

 Støttemur                   350 000   

 Annen driftskostnad               1 235 600                  866 779  

 Totalt driftskostnader               2 689 600               2 526 583  

 Finanskostnader/-inntekter                   100 000                      2 223  

 Driftsresultat                     33 400                    91 968  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



10. VALG 

  

10.1 Det skal foretas følgende valg: 

 

Følgende er på valg i styret: 

Nestleder:  Pål Nilsson   

 Styremedlem:  Mathilde Elster   

 Styremedlem:  Gry Lauritsen  

 

 Følgende er ikke på valg i styret:  

Styreleder:  Geirfinn Kvalheim   

Styremedlem:  Eirik Hagen   

Styremedlem:  Per Erik Olsen   

 

Forslag til nye styremedlemmer: 

Nestleder:  Pål Nilsson  Gjenvalg for 1 år 

Styremedlem:  Gry Lauritsen  Gjenvalg for 1 år 

Styremedlem:  Lillian Dahle  Ny for 2 år 

Styremedlem:  Kjetil Tidemandsen Ny for 2 år 

Styremedlemmer velges for 1 eller 2 år. 

  

 9.1.2 Revisorer  

 Stein Aafos   Gjenvalg 

 

9.1.3. Kontrollkomite (ny) 

Katrine Bergheim og Agnar Bekkevahr  

 

9.1.4 Valgkomite 

 Sigurd Kraft Gulbrandsen (leder) og Henrik Ogann  

 

11 AVSLUTNING 

 Styreleder får ordet.  
 

 

 


